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Írásbeli választ igénylő kérdés !

Dr. Kövér László úr,
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Pintér Sándor belügyminiszterhe z

"Garantálják a magyar emberek biztonságát? "

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Csak az elmúlt hetekben két olyan, nagy visszhangot kiváltó ügy történt, amely joggal veti fe l
a kérdést, mennyire tudja garantálni a kormány és az irányítása alatt álló szervek a magya r
emberek biztonságát . Sajátos módon mind a vizes VB-re tervezett ingyenes wifi szolgáltatás ,
mind a BKK—T-Systems által fémjelzett online jegyárusítás kapcsán a magyar sajtó volt az,
amely a közvélemény elé tárta a súlyos biztonsági kockázatokat, míg az illetékes kormányzat i
szervek a hallgatást választották . Máig nem tudja a közvélemény, hogy az Nbtv-ben
biztosított széles eszközrendszerrel rendelkező Alkotmányvédelmi Hivatal vagy más szervek ,
így különösen a TEK tettek-e bármit is a magyar emberek biztonságának védelmében .

Mindezek okán kérem Miniszter urat, szíveskedjen válaszolni a következő kérdésekre :

1. Az Alkotmányvédelmi Hivatal és a Terrorelhárítási Központ és az ORFK részt vett- e
bármilyen formában a Vizes VB (17 . FINA Világbajnokság Budapest) biztonságának
garantálásával összefüggő feladatok ellátásában ?

2. Kikérték-e az AH vagy a TEK véleményét a vizes VB szervezői vagy bármilyen
formában előzetesen egyeztettek-e az AH-val vagy a TEK-kel arról, hogy milyen cége t
kívánnak megbízni a rendezvény alatt az ingyenes wifi szolgáltatás biztosításával ?

3. Az AH vagy a TEK mikor és milyen formában jelezte a vizes VB szervez ő inek, hogy
kockázatos az azeri hátterű szereplőkkel tervezett ingyenes wifi-szolgáltatás ?

4. Rendelkezett-e információval az AH arról, hogy milyen tartalommal és biztonság i
protokolloknak megfelel ően készült el a BKK által megrendelt és a T-Systems által
kivitelezett budapesti online jegyrendszer?
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5. Feltárta-e az AH vagy más, az Ön irányítása alatt álló szerv, hogy a kritiku s
infrastruktúra körbe tartozó budapesti tömegközlekedést alapvetően érintő online
jegyrendszer milyen hiányosságokkal bír vagy arról csak a sajtóhírekből értesültek? H a
előzetesen történt ilyen jelzés, arra mikor került sor ?

6. Mi garantálja, hogy a budapesti online jegyrendszert igénybe vett emberek álta l
megadott adatok biztonságban vannak?

7. Mit tesznek az illetékes kormányzati szervek annak érdekében, hogy a budapesti onlin e
jegyrendszer súlyos biztonsági problémái felszámolásra kerüljenek, és egy hasonl ó
helyzet ne következzen be a jövőben?

Budapest, 2017 . július 25 .

Demeter Márt a

országgyűlési képviselő
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